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FÖRBUNDET TÖn EKOPARKEN
Samverkan:de organisationsr I Storstockholm

Protokoll från s§relsemöte den 31 augusti 1992

Hos Leif Olsson, Koppartälten AB, Hagaparken

Närvarande:
Bruno Bergkvist, Sege/sä//skapet Brunnsviken
Bengt Edlund, vice ordf FFE, Haga-Brunnsvikens Vänner
Per-Gunnar Högman, Stockholms Naturskyddsförening
Carl-Johan lhrfors, Djurgårdens Hembygdsförening
Leif Olsson, Koppartälten AB, Hagaparken
Birger Rapp, ordf FFE, Norra Djurgårdens Vänner
Birgitta Rapp, sekr FFE, Djurgårdens hembygdsf, Norra Djurgårdens Vänner
Peter Schantz, Haga-Brunnsvikens Vänner
Bo Swed6n, Stockholms läns hembygdsförbund
Henrik Waldenström, Naturens Hus
Bernt Wrange, kassör FFE, Vårt Stockholm
Jana Zupanc, Bel levueförbu ndet

§1 Föregående protokoll förutsattes genomläst och togs till handlingarna.

§2 Bidrag till FFE för genomförande av Ekoparkens dag:

Naturens Hus
Stockholms Naturskyddsförening
Bellevueförbundet
Sthlms läns hembygdsförbund
Haga-Brunnsvikens Vänner
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17.600

Dessutom kunde Djurgårdens hernbygdsförening ge stöd, liksom WWF och
Djurgårdsförvaltningen. Annons SvD och DN OK att genomföra.

§3 Beslutad budget för Jana Zupanc

Häst o vagn
J Hedenberg
Kören
2 hästar till Haga
Folkdansare, spelmän

? Högtaleri
scen
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8.700
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§4 Arbetsgrupper Ekoparkens dag:
Pressmedelande : Peter Schantz, Henrik Waldenström
Scen och björkar : Ann Murray, Leif Olsson, Jana Zupanc
Annonsunderlag SvD, DN, karta, skyltar, m m : Birgitta Rapp, Karin Lodin

§5 Mötet framförde ett särskilt tack till remissgruppen och remissvaret till Stockholms och
Solna kommuner.

§6 Rapporter

OS-utredningen
Henrik Waldenström berättade om utredning Stockholm OS och hoten därigenom mot
Ekoparken. Henrik Waldenström och Peter Schantz uppdrogs förbereda inlägg mot OS-
förslaget. De uppdrogs även förbereda brev till kungaparet i denna fråga.

Detaljplaneringen pågår oavbrutet
Detaljplaneringen av Frescati, Bergiusvägerr, Torphagen etc pågår oavbrutet. I anslutning
till diskussion i denna fråga föreslogs att länstyrelsen och miljödepartementet skulle
kontaktas av FFE för uppvaktning. I synnerhet sågs lagstiftningen kring riksintressen av
vikt att ta upp.

Rädda lgelbäcken
Per-Gunnar Högman informerade om lgelbäckens dag, 19 september 1992.

Japanska ambassaden
Föreslogs att japanska ambassaden skulle uppvaktas med anledning av Japanskrapan.
I uppvaktningen föreslogs hela styrelsen om möjligt medverka. Peter Schantz höll iskaftet
för detta.

Gustavianska parken
Kommitt6en för Gustavianska parken tog fram ett förslag till hanteringen av Hagaparken.
Förslaget skulle ställas ut på Konstakademien. FFE erhåller inbjudan.

Jubileumsmärken
Föreslogs att Karl Starbäcks motion för Djurgårdens bevarande 1913 skulle firas 1993 med
jubileumsmärken från Frimärkshuset och WWF. Birgitta Rapp uppdrogs hålla i denna
fråga.

14 oktober 1992
Den 14 oktober hålls ett debattmöte i Kulturhuset om den samordnade planeringen
Solna/Stockholm.

§7 Ordförande framförde mötets särskilda tack till Leif Olsson och Koppartälten AB för
möjligheten att få hålla styrelsemötet där och för generös förplägnad.

§B Nästa möte söndagen den 4 oktober 1992, 19-21. Lokal meddelas i samband med
kallelse.

Vid protokollet 1992-08-31
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Bir§itta Rapp
sekreterare FFE FFE
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